
Verzonden: maandag 4 december 2023 13:46 
Onderwerp: RE: Zonnepark Hartingshof Hardinxveld-Giessendam  
 
 
 
Geachte heer, 
 
 
Op 6 december zal de Bestuurlijke Begeleidingsgroep 'Boezembemaling Overwaard' een besluit 
nemen over de ligging van het boezemkanaal op A2 of A3. Dit aan de hand van het 
haalbaarheidsonderzoek. 
Dit is geen besluit dat zich richt op realisatie van een zonnepark, maar in bredere zin de haalbaarheid 
van het Boezemkanaal toetst en daarmee de voorkeursligging aangeeft.  
Het zonneveld is daarin een van de aspecten waar rekening mee wordt gehouden. 
 
Een reactie op uw eerdere uitgebreide mail met vragen aan Provincie en gemeente (12-10-2023), 
heb ik net aan u verstuurd. 
Daarin geef ik aan dat de gemeente er niet alleen is voor behoud of conservatie van wat er is, maar 
staat ook voor de grotere opgaven van deze tijd. Daar zijn klimaatverandering en alternatieve 
energiebronnen er twee van. Om ons hiervoor in te zetten werken we samen aan vraagstukken met 
andere overheden (Waterschap Rivierenland en Provincie Zuid-Holland). Dit in het kader van de 
Regionale Energie Strategie (RES) maar ook Gebiedsprogramma Alblasserwaard-Vijfheerenlanden 
(A5H). 
Op de locatie langs de Parallelweg komen beiden samen en heeft het Waterschap samen met de 
familie Den Hartog (initiatiefnemer van het zonneveld) een integraal plan gemaakt, waarin alle 
waarden tegen elkaar worden afgewogen, ook de natuurwaarden. 
Wij zijn van mening dat dit plan ruimtelijk het optimale biedt voor alle drie de belangen 
(Boezemkanaal -droge voeten. Zonneveld – alternatieve energiebron. Natuur Netwerk Nederland – 
robuuster maken van de natuur)  
 
Wij zullen onderstaande mail met uw standpunt delen en tijdens die bijeenkomst ter sprake brengen. 
 
 

Met vriendelijke groet, 
Projectmanager 

 

 


